
2nd Session, 51st Legislature,
New Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

2^e session, 51^e législature,
Nouveau-Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

58

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
TRANSPORTATION OF
DANGEROUS GOODS ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LE
TRANSPORT DES
MARCHANDISES DANGEREUSES**

HON. SHELDON LEE

L'HON. SHELDON LEE

EXPLANATORY NOTES

Section 1

This amendment will add to Schedule A of the *Transportation of Dangerous Goods Act* radioactive materials and prescribed substances within the meaning of the federal *Atomic Energy Control Act* so that the transportation of such materials and substances in New Brunswick will be governed by the *Transportation of Dangerous Goods Act*.

Section 2

Commencement provision.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

La présente modification ajoute à l'Annexe A de la *Loi sur le transport des marchandises dangereuses* les matières radioactives et les substances réglementées au sens de la *Loi sur le contrôle de l'énergie atomique* de façon que leur transport au Nouveau-Brunswick soit régi par la *Loi sur le transport des marchandises dangereuses* de la province.

Article 2

Entrée en vigueur.

**An Act to Amend the
Transportation of Dangerous Goods Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Schedule A of the Transportation of Dangerous Goods Act, chapter T-11.01 of the Acts of New Brunswick, 1988, is amended by striking out*

Class 7 -

and substituting

Class 7 - Radioactive materials and prescribed substances within the meaning of the *Atomic Energy Control Act* (Canada)

2 *Section 1 of this Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.*

**Loi modifiant la Loi sur le transport
des marchandises dangereuses**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'Annexe A de la Loi sur le transport des marchandises dangereuses, chapitre T-11.01 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1988, est modifiée par la suppression des mots*

Classe 7 -

et leur remplacement par les mots

Classe 7 - Matières radioactives et substances réglementées au sens de la *Loi sur le contrôle de l'énergie atomique* (Canada)

2 *L'article 1 de la présente loi entre en vigueur à la date fixée par proclamation.*